
 

Tisková zpráva 
 

 

Vedení města řeší využití Lesního koupaliště 
 

 

 

 

Jednou ze záležitostí, kterými se zabývá vedení Statutárního města Liberec, je i využití 

Lesního koupaliště. Přestože kvůli hygienickým normám a finančním nákladům není možné 

provést přestavbu zpět pro využívání ke koupání veřejnosti, vedení města nechce ponechat 

jeho stav, v jakém se momentálně nachází. 

 

„Již jsme obdrželi náměty na využití Lesního koupaliště, kterými se v současné době 

zabýváme. Prověřujeme možnosti realizace využití pro veřejnost, především pak možnosti 

dotačních titulů. A to zejména s ohledem na krásu prostředí, ve kterém se bývalé koupaliště 

nachází,“ uvedl Jiří Rutkovský,  náměstek primátorky pro územní plánování.  

 

 

                                                                                              V Liberci 25. května 2011 


